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OR-RM.0012.2.13.2019 
 

Protokół Nr 3/19 
z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 25 marca 2019 r.                                                                                                                                                                                                
w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki o godzinie 9.00 otworzył posiedzenie komisji.  

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 10 

członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki powitał przybyłych gości. 

 

Przewodniczący komisji przedstawił poniższy porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, 

przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, 

powiatowym lekarzem weterynarii, przedstawicielami Wydziału Infrastruktury i 

Rolnictwa Kujawsko-Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy i 

zarządami grup producenckich z Centrum Rolniczego we Wtelnie, w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

3. Analiza  materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

 
           
Ad. 2   

Przewodniczący komisji przekazał głos przedstawicielowi Kujawsko-Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Bydgoszczy Pani Annie Kawalewskiej, która poinformowała o sprawach 

bieżących, tj.: 
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- o możliwości składania wniosków o zwrot akcyzy; 

- odbyło się spotkanie z przedstawicielem lasów państwowych, jeśli chodzi o odnowienie 

lasów państwowych, ponieważ nasz region został dosyć mocno poszkodowany w 

nawałnicy w 2017 roku. Aktualnie pięć starostw dotkniętych tą nawałnicą ma 

zaktualizować do końca marca kosztorys odnowienia lasów, wówczas wojewoda wystąpi 

do ministra o rezerwę celową na odnowienie lasów. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poinformował, że jednym z tematów, które 

do komisji docierają są sprawy związane z trzodą chlewną i bydłem. Poprosił Powiatowego 

Lekarza Weterynarii o przedstawienie informacji związanych z ASF i innymi chorobami oraz 

tematem badania mięsa przez weterynarzy, ponieważ na terenie naszego powiatu jest 

tylko jeden weterynarz. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan Zygmunt Gadomski przedstawił, że w sprawozdaniu za 

rok 2018 można powiedzieć, że problemów w występowaniu chorób zakaźnych w naszym 

powiecie nie stwierdziliśmy. Powiatowy inspektorat prowadzi zgodnie z krajowymi planami 

badania monitoringowe chorób bydła jak i chorób świń. Można powiedzieć, że podstawowe 

choroby bydła są pod kontrolą. Jeśli chodzi o świnie problem jest poważny. Afrykański 

pomór świń szerzy się powoli i zmierza w kierunku naszego województwa.  Poruszono 

także temat pozostawiania patrochów dzików na polach oraz zdecydowano o 

wystosowaniu do sołtysów pisma z zapytaniem ilu rolników byłoby chętnych na szkolenie 

zorganizowane przez powiatowy inspektorat. 

Przewodniczący Związku Zawodowego Rolnictwa „Samoobrona” Województwa Kujawsko-

Pomorskiego Pan Marian Zubik poruszył ogół problemów weterynaryjnych, np. badanie 

mięsa,  i odniósł się do nich. 

Pan Wojciech Mojzesowicz zabrał głos w dyskusji w sprawie objazdowych skupów. Odniósł 

się również do wypowiedzi Pana Maria Zubika informując, że za ASF na wschodzie na 

pewno nie jest odpowiedzialny lekarz powiatowy w Bydgoszczy. Wyjaśnił również, że 

ustaw nie przygotowuje lekarz powiatowy weterynarii tylko parlament i minister. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan Zygmunt Gadomski odniósł się to sprawy skupu 

objazdowego informując, że jest on zagrożeniem oraz do tematów poruszonych przez 

Pana Mariana Zubika. 

Na posiedzenie komisji przybył radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 10 członków 

komisji. 

Pan Tadeusz Ziółkowski Kujawsko-Pomorska Izba Rolnicza przedstawił sprawozdanie z 

działalności izby rolniczej. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie przewodniczący komisji wznowił posiedzenie komisji. 

Przewodniczący komisji przedstawił pismo skierowane przez Komisję Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej. 

Pismo stanowi załącznik Nr 3 niniejszego protokołu. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii poinformował, że jeśli chodzi o pszczoły to lekarz 

powiatowy nie ma dużo do działania. Są choroby pszczół, które podlegają obowiązkowemu 

obowiązkowi urzędowego zwalczania. Kolejna sprawa to syndrom wymierania rodzin 

pszczelich. Jest to program europejski. W ramach tego programu przyznane są środki na 

prowadzenie badań rodzin pszczelich. W naszym powiecie takie badania były prowadzone.  

W naszym powiecie mamy ponad 300 zarejestrowanych pasiek. Rejestracja pasiek odbywa 

się na zgłoszenie i nie wymaga żadnej kontroli ze strony lekarza powiatowego. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poruszył temat ubezpieczeń upraw  i 

zwierząt  

Pan Tadeusz Ziółkowski Kujawsko-Pomorska Izba Rolnicza poinformował, że ubezpieczenia 

upraw są obowiązkowe. Jednak szacuje się, że 17% gospodarstw rolnych w Polsce takie 

ubezpieczenia posiada. Tylko cztery towarzystwa ubezpieczeniowe chcą ubezpieczać 

uprawy rolne. Ponieważ jest wysokie ryzyko związane z wysoką szkodliwością. Na dzień 

dzisiejszy nie ma złotego środka na te ubezpieczenia. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz poruszyła problem ptactwa, które niszczą uprawy na 

polach. 

Pan Wojciech Mojzesowicz wyjaśnił, że stawki ubezpieczeniowe wzrosły. Sytuacja jeżeli 

chodzi o ubezpieczenia pogarsza się, ponieważ wyprowadzono duże środki w PZU w inne 

miejsce. 

Wnioski komisji: 

1. Skierować informację do kół łowieckich w sprawie odpowiedniego zabezpieczenia 

niejadalnych wnętrzności zwierząt. 

2. Przygotować plakat odnośnie ochrony pszczół. 

3. Skierować zapytanie do lekarzy weterynarzy z terenu gminy Koronowo, czy będą 

zainteresowani badaniem mięsa po uboju? 

4. Rozeznać temat szkoleń organizowanych przez lekarza powiatowego weterynarii 

odnośnie uboju zwierząt. 

5. Zwrócić się z apelem do banku czy ministerstwa odnośnie linii kredytowych dla 

rolników. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki podziękował zaproszonym gościom za 

przybycie. 

 

Ad. 3  Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w  Koronowie. 
 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner przedstawiała projekty uchwał: 
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1. w sprawie  wyrażenia zgody na dzierżawę, na okres 10 lat oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Koronowo. Gmina Koronowo dnia 15 kwietnia 2010 r. zawarła 

umowę dzierżawy z firmą Polkomtel S.A. na część działki 452/2 o pow. 120 m2, 

poł. w miejscowości Mąkowarsko, na okres 9 lat. Dzierżawa zgodnie 

z zawartą umową została przeznaczona na cel wykorzystania gospodarczego 

polegającego na budowie, rozbudowie i eksploatacji  urządzeń i instalacji 

telekomunikacyjnych na potrzeby telefonii komórkowej systemu DCS/GSM/UMTS. 

Dnia 06 lutego 2018 r. firma Polkomtel Sp. z o.o. złożyła pisemny wniosek 

o zawarcie umowy dzierżawy na część działki 452/2 o pow. 120 m2 wraz 

z dojazdem na okres 10 lat. Komisja Przestrzegania Prawa, Gospodarki 

Komunalnej i  Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie dnia 21 marca 2018 r. 

zaopiniowała powyższy wniosek pozytywnie (Protokół nr 3/18). Zgodnie z §2 ust 

1 pkt c Uchwały Rady Miejskiej w Koronowie nr XIV/134/07 z dnia 28 listopada 

2007 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami komunalnymi, 

stanowiącymi własność Gminy Koronowo, Burmistrz Koronowa jest upoważniony 

do zawierania umów dzierżaw nieruchomości na okres od 3 do 9 lat. W związku 

z powyższym konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały przez Radę Miejską 

w Koronowie w sprawie dzierżawy nieruchomości na okres powyżej dziewięciu lat 

oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego.  

Członkowie Komisji 8 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” 

pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

2. uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Buszkowo. Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 109, sklasyfikowanej jako droga, która nie została 

zaliczona do kategorii dróg gminnych oraz nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 108/1, zabudowanej budynkiem 

młyna wodnego. Budynek znajduje się w ewidencji zabytków nieruchomych.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  
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Inspektor Biura Rady Miejskiej Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty 

uchwał: 

1. zmieniającej uchwałę w sprawie statutów sołectw, podając wprowadzanie zmiany 

dotyczące długości trwania kadencji tych organów z 4 na 5 lat. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutów Osiedli, podając wprowadzanie 

zmiany dotyczące długości trwania kadencji tych organów  

z 4 na 5 lat. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

3. w sprawie uchwalenia zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Koronowie, wskazując na zmiany w zakresie wykazu obiektów 

podległych MGOSiR, do którego dopisane zostanie kąpielisko na plaży miejskiej w 

Pieczyskach.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

4. w sprawie nadania imienia kortom tenisowym Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Koronowie, przedstawiając uzasadnienie projektu uchwały.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

5. uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powołania Koronowskiej Rady Seniorów i 

nadania jej statutu, przedstawiając jej uzasadnienie: z uwagi na konieczność 

dnolicenia terminologii zawartej w statucie Koronowskiej Rady Seniorów oraz 

zgłaszaną potrzebę zmiany procedur dotyczących wyłaniania kandydatów  do Rady, 

zasadnym jest uchylenie w całości dotychczasowej uchwały. Projektowane zmiany  

są na tyle szerokie, że uchwała zmieniająca miałaby dużą objętość. Przy czym 

biorąc pod uwagę wolę zmiany sposobu wyłaniania kandydatów i nieznane jeszcze 

postulaty jakie pojawią się w toku prac odpowiedniej komisji Rady Miejskiej 

podjęcie niniejszej uchwały jest niezbędne.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 
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Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Pan Jarosław Stoba 

przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie, wskazując  

na fakt zakończenia dotychczasowej kadencji jej członków i konieczność powołania 

nowego składu. Omówił też podstawowe informacje dotyczące sposobu funkcjonowania 

ww. Rady.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 

Ad. 4  Sprawy bieżące komisji. 

Członkowie komisji zdecydowali, że należy podjąć uchwałę odnośnie trudnej sytuacji w 

rolnictwie. 

Burmistrza Koronowa Patryk Mikołajewski odczytał zawiadomienie Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie dotyczące informacji, że sesja Rady Miejskiej w Koronowie 

zaplanowana na 27 marca 2019 roku nie odbędzie się. 

 

Ad. 5. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki  

zamknął posiedzenie komisji o godz. 15.30. 

 
 
Protokół sporządziła     Przewodniczący Komisji 
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Magdalena Wanda-Joras 
Inspektor 
Biura Rady Miejskiej      /-/   Tomasz Skotnicki 


